
KVAST-möte Teams 6/3 
 
Närvarande: Marco, Lovisa, Maja, Hanna, Henrik, Fredrik, Harald, Daniel, Emma och Unni. 
 
Marco väljs till mötesordförande, Henrik till sekreterare och Fredrik justerar. Lovisa anmäler 
sig som sekreterare till nästa möte. 
  
Dagordningen godkännes. 
 
Föregående mötesprotokoll 
Sveriges läkarförbund tackar för input ang BT/ST-mål. I övrigt har vi inte fått någon 
återkoppling. 
Det är nu helt klart att Hanna tar över efter Emma inom EBA-UEMS (European Board of 
Anaesthesiology inom European Union of Medical Specialists. 
Marco har tagit upp frågan om antalet ledamöter inom KVAST, centralt inom SFAI. 
Felaktigheten tros bero på ett räknefel och dokumentet kommer att justeras. 
Övriga punkter från föregående mötesprotokoll redovisas tillsammans med aktuella frågor 
på dagens möte då flera av mötespunkterna avhandlades redan vid genomgång av 
föregående mötesprotokoll. 
 
A: Status återkopplings- och bedömningsverktyg 
Emma, Fredrik och Mirandas grupp har lagt upp förslag på mallar i Basecamp, för bl.a. 
Specialistkollegium och 360 gradersbedömning. Tanken är att KVASTs ledamöter tar med sig 
dessa till sina hemmakliniker och utvärderar dem samt ger feedback på hur de fungerar och 
om förslag till ytterligare förbättring uppkommer. Senare i år kan de förhoppningsvis 
publiceras som SFAIS officiella återkopplingsverktyg. 
Övriga grupper har i nuläget inte lika mycket att redovisa än. Maja lägger snart upp PDF-filer 
för återkoppling på handledning och undervisning. Samma här: använd och återkoppla gärna 
hur de fungerar. 
 
B: SR konferens SFAI veckan Helsingborg 
Miranda har skickat in schemat för "Mötet för studierektorer och ST-chefer" till SFAI-
tidningen, liksom referatet från KVAST-mötet i Göteborg kommer det in nästa SFAI-tidning. 
Schemat finns även i Basecamp. Intro och första timmen om Jämlik ST är gemensam med 
mötet för chefer och ledare, därefter separata möten, samt separat middag på kvällen enligt 
tidigare beslut. Restaurang för kvällen är troligen redan bokad vid MKON, SR-mötesgruppen 
återkommer om det. 
 
C: Special- ANE/IVA 
Vi avvaktar analys av SYAs enkät om Jämlik utbildning. Troligen klart senare i vår. I övrigt se 
punkt H. 
 
D: SPUR 
Av planerade fyra SPUR-granskningar i vår kommer tre att genomföras och den fjärde flyttas 
till i höst. Lovisa tar tacksamt emot stöttning på kommande kalibreringsmöte då Martin 
Thorsson inte kan deltaga. Då Lovisa senare i år kommer sluta som studierektor kommer hon 



troligen kunna fortsätta inom KVAST men då som SPUR-representant då hon glädjande nog 
är intresserad av att kvarstå som SPUR-samordnare. 
 
E: Pedagogiska priset 
Nomineringar har kommit in. Vi avvaktar nomineringsdeadline och beslutar sedan om vem 
som blir årets pristagare. 
 
F: SFAI-tidningen 
Artikeln i SFAI-tidningen "SWESEM och vem utbildar vem" verkar ha gått ganska obemärkt 
förbi, Unni har fått en del feedback från narkosläkarkollegor. 
Emma och Marco arbetar med en reviderad version av artikeln som planeras för inskick till 
läkartidningen. då SWESEM har en mycket ambitiös inställning till sina ST-mål även 
gentemot andra specialiteter bör den ha ett visst allmänintresse inom läkarsverige. Harald 
och Lovisa samt ev resten av KVAST planeras korrekturläsa artikeln före inskick. Om artikeln 
refuseras kom förslag på att Sjukhusläkaren eller Dagens medicin skulle kunna vara tänkbara 
alternativ. 
 
 
G: SYA-enkät kring vetenskapligt arbete 
En del oklarheter gällande när denna enkät kommer ut. SYA har fullt förståeligt inte oändliga 
resurser, och den är inte i linje med SYAs planerade huvudfokus detta år. Ingen exakt 
tidsplan finns i nuläget. Marco har kontakt med Malin Jonsson Fagerlund, och kommer 
efterhöra på nästkommande styrelsemöte inom SFAI. 
 
H: Enkät inventering antal ST-läkare 
Maja och Daniel har tagit fram en enkät i Microsoft Forms som på försök har skickats ut till 
23 sjukhus. Lärdomar har kunnat dras av detta, och enkäten förevisas under mötet. Viss 
feedback under mötet men KVAST-medlemmarna ombedes granska enkäten i lugn och ro 
samt återkomma med ytterligare input. Daniel behöver också info från varje region, vilka 
sjukhus/sjukhusgrupper som skall finnas valbara i rullisten. Viktigt att vi i närtid ger Daniel 
den infon. Respektive KVAST-medlem kommer sedan att vidarebefordra enkäten till sina 
studierektorskollegor.  
 
I: Möte för chefer och ledare 
Marco berättar om det kommande mötet 21 mars, med temat prioriteringar. En punkt på 
mötet är benämnd "Akademi" och handlar om ST läkare och det vetenskapliga 
arbetet/vetenskaplig kompetens. Marco tar gärna emot input och goda exempel från övriga 
KVAST-medlemmar inför mötet. 
 
J: Teams eller Basecamp 
Marco har skapat en TEAMS-grupp för KVAST. Använd och utvärdera. Fortsatt diskussion vid 
nästa möte om vilken plattform vi använder till vad. 
Marco har startat en TEAMS-grupp som heter KVAST. KVAST-ledamöterna uppmanas att 
testa funktionen och så beslutar vi på nästkommande möte hur vi fördelar vårt arbete 
mellan TEAMS och Basecamp. Återkoppla till Marco om ingen fungerar. 
K: Övriga frågor: 



Marco meddelar att KVASTs vårmöte i Stockholm hålls i konferensrum på SÖS, då 
läkarsällskapets lokaler sedan länge är upptagna aktuellt datum. Detta verkar fungera för 
övriga KVAST-medlemmar trots att en lång trappa då måste bestigas. Preliminärt kaffe och 
fralla 9-9:30 för att morgonresande kollegor skall hinna till mötesstart kl 09:30.  
Daniel förevisar (för de medlemmar som kan stanna kvar på viss övertid) hur man relativt 
enkelt ändrar inställningar i TEAMS så att man kan öppna dokument i nya fönster och 
därmed arbeta med flera dokument parallellt. 
 
L: Nästa möte 10/4 14:00-15:30 på Teams. 


